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De fractie heeft de volgende vragen

Datum: 20-04-2023

Geachte voozitter,

Onlangs heeft Forum voor Democratie kennisgenomen van onvrede omtrent de kwaliteit en veiligheid

van het wegdek van de Plantagebaan in Wouw De Plantagebaan is een zandpad die door

omwonenden aljaren als een doorn in het oog wordt beschouwd. Met grote regelmaat verschijnen er

grote diepe gaten in het wegdek waarbij er na verloop van tijd zoveel gaten zijn verschenen dat ze

vrijwel niet meer te omzeilen zijn. Tot grote irritatie van vele weggebruikers kunnen de diepe gaten

ook leiden tot schade aan de voertuigen. Zowel omwonenden als agrarische bedrijven in het

buitengebied maken intensief gebruik van het zandpad, wat betekent dat het pad niet alleen door

personenauto's, maar ook door zwaar vrachtverkeer en landbouwverkeer wordt gebruikt. Door de

diepe gaten wordt het haast onmogelijk om op een veilige manier gebruik te maken van de

Plantagebaan. Ondanks de herstelwerkzaamheden die met regelmaat worden uitgevoerd verschijnen

er na enkele weken weer nieuwe gaten, uiteraard tot grote onvrede van de omwonenden.

Forum voor Democratie heeft over de Plantagebaan de volgende vragen:

1. ls het college op de hoogte van de omstandigheden rondom de Plantagebaan?

2. ls het college ervan op de hoogte dat er meerdere keren per jaar herstelwerkzaamheden

worden uitgevoerd, maar dat de kwaliteit en daarmee de veiligheid van het wegdek nog steeds niet

wordt gewaarborgd?

3. ls het college ermee eens dat er een andere oplossing gevonden moet worden dan brandjes

blussen met reparatiewerkzaamheden?

4. Ziet het college asfalteren/bestraten van de Plantagebaan als optie om zowel omwonenden als

weggebruikers tegemoet te komen aan ieders veiligheid?

- Zo niet, waarom niet en welke maatregelen voorziet het college dan om de kwaliteit en

veiligheid van de plantage baan wel te waarborgen?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. ls het college op de hoogte van de omstandigheden rondom de Plantagebaan?

De Plantagebaan is een lange weg die loopt vanaf het centrum van Wouw naar het buitengebied. De

Plantagebaan loopt over naar de Oostlaarstestraat in de richting van de wijk Tolberg in Roosendaal.

De geuite zorgen over de kwaliteit van het wegdek van de Plantagebaan zien op het onverharde
gedeelte van de weg. Dit betreft ongeveer een afstand van 600 meter onverhard wegdek. Aan het

begin van het onverharde deel van de Plantagebaan staat een verbodsbord waaruit blijkt dat de weg

is gesloten voor motorvoertuigen op meer dan twee wielen, met uitzondering van

bestemmingsverkeer. De weg is in beginsel dus niet bedoeld voor doorgaand verkeer. Dit heeft als

gevolg dat de weg in beginsel door een beperkt aantal weggebruikers dient te worden gebruikt. Aan

de onverharde weg zijn een drietal percelen gelegen, Plantagebaan nummers 71,73 en 75. Het

gebruik van de weg door motorvoertuigen is derhalve beperkt, doordat in beginsel slechts

gemotoriseerd bestemmingsverkeer plaatsvindt naar drie percelen.

Het is bij het college bekend dat in de periode 2019 tot en met heden verschillende meldingen over

de Plantagebaan bij de gemeente zijn binnengekomen. Het aantal meldingen beperkt zich in deze

periode van ruim vier jaar tot ongeveer twintig meldingen. De meldingen gaan over de staat van het

wegdek en betreffen met name klachten over kuilvorming

2. ls het college eruan op de hoogte dat er meerdere keren per jaar herstelwerkzaamheden
worden uitgevoerd, maar dat de kwaliteit en daarmee de veiligheid van het wegdek nog steeds niet

wordt gewaarborgd?

De gemeente neemt haar onderhoudsplicht ten aanzien van haar wegen altijd zeer serieus. De

gemeente pleegt in ieder geval standaard twee maal paar jaar regulier onderhoud aan het betreffende

deel van de Plantagebaan. Dit onderhoud vindt plaats na de winterperiode en na de oogstperiode.

Het is echter inherent aan dit soort onverharde wegen dat de weg meer oneffenheden vertoont. Het is

ook gebruikelijk dat er sneller kuilvorming ontstaat, zeker bij bepaalde weersomstandigheden zoals

regen en vorst. Wanneer meldingen of klachten over de weg worden ontvangen, onderzoekt de

gemeente of extra onderhoud nodig is. Er wordt daarop indien nodig geacteerd door het verrichten

van extra onderhoud of herstelwerkzaamheden. Door het verrichten van periodiek onderhoud en het

onderzoeken van en reageren op meldingen, bewaakt de gemeente dat de weg van voldoende

kwaliteit blijft en veilig is voor de weggebruikers. Veilig gebruik van een onverharde weg betekent dat

de weg een zodanige staat moet hebben dat met aangepaste snelheid over de weg kan worden
gereden en dat daarbij geen schade aan voertuigen ontstaat. Het is het college niet bekend dat

daarvan geen sprake zou zijn. Op dit moment voldoet de weg aan de kwaliteit en veiligheid die je van

een dergelijke onverharde weg mag verwachten. De gemeente houdt in de gaten of dit zo blijft.

3. ts het college ermee eens dat er een andere oplossing gevonden moet worden dan brandies

b/ussen met reparatiewerkzaamheden?

Het college is het niet eens met de stelling dat sprake is van'brandjes blussen'. Het betreffende

weggedeelte van de Plantagebaan betreft een onverharde weg waaraan periodiek regulier onderhoud
plaatsvindt en, indien nodig, extra onderhoud. Het aantal meldingen met betrekking tot deze weg is

ongeveer gelijk aan het aantal meldingen over andere onverharde wegen in de gemeente. De

weggebruiker van een dergelijke weg dient ook rekening te houden met dat aan een onverharde weg

andere eisen gesteld mogen worden dan aan een verharde weg. De gemeente kan differentiëren in

het te plegen onderhoud al naar gelang de functie die een weg heeft, maar daarvoor is vooralsnog

geen aanleiding geweest. ln februari2023 is voor het eerst geconstateerd dat de weg in onvoldoende

staat was. Daarop is spoedig extra onderhoud verricht. Er kan gelet op de eigen bevindingen en het

aantal meldingen op dit moment niet worden vastgesteld dat sprake is van een structureel probleem.



Het is slechts een beperkt aantalweggebruikers toegestaan de weg te gebruiken, met name

voetgangers, fietsers en gemotoriseerd bestemmingsverkeer. Mede gelet op deze specifieke functie

van de weg is het algemeen beeld dat de weg, voldoende veilig is en passend is bij het toegestane

gebruik van de weg. De gemeente houdt in de gaten of dit zo blijft

4. Ziet het cottege asfalteren/bestraten van de Plantagebaan als optie om zowel omwonenden als

weggebruikers tegemoet te komen aan ieders veiligheid?

Vooropgesteld is dat het college de veiligheid van de weggebruikers van de Plantagebaan hoog in het

vaandel heeft staan. Op dit moment bestaat er geen aanleiding om te veronderstellen dat sprake is

van een onveilige wegsituatie.

De vraag of verharding van de weg mogelijk is, moet het college ontkennend beantwoorden.

Op het betreffende deel van de Plantagebaan geldt volgens het bestemmingsplan buitengebied

Wouw de bestemming onverharde weg. Dit betekent dat uitsluitend een onverharde weg is

toegestaan en dat verharding van de weg op grond van het bestemmingsplan niet mogelijk is. Het

bestemmingsplan sluit bovendien aan bij het beleid dat de Provincie Noord-Brabant voert om

onverharde wegen in stand te houden vanwege de landschappelijke en cultuurhistorische waarde.

Gelet daarop bestaat er voor de gemeente ook geen ruimte om de weg te verharden.

- Zo niet, waarom niet en welke maatregelen voorziet het college dan om de kwaliteit en

veiligheid van de plantage baan wel te waarborgen?

De wijze waarop de gemeente Roosendaal het wegonderhoud uitvoert, voldoet aan haar

inspanningsverplichting die zijals wegbeheerder heeft. De veiligheid van de onverharde weg wordt in

beginsel voldoende gewaarborgd door het regulier onderhoud en het waar nodig plegen van extra

onderhoud, al dan niet als reactie op meldingen. Er kan niet worden voorkomen dat in een

onverharde weg met enige regelmaat oneffenheden en kuilvorming zal ontstaan. Het college blijft

zorgdragen voor het onderhoud van de weg, door het plegen van regulier onderhoud en indien nodig

onderzoeken en reageren op meldingen.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De bu




